

Ref. No.: 2019/04/AR/132

1 April 2019

Chief Executive Officer  
Boursa Kuwait  
State of Kuwait

السيد الفاضل/ الرئيس التنفيذي لبورصة الكويت المحترم  
بورصة الكويت  
دولة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

**Disclosure of Material Information:**  
**Replacement of the Representative Director of**  
**Social Insurance Organisation on the Board of**  
**Directors of Ahli United Bank B.S.C., and**  
**resignation of a Board Member**

**الإفصاح عن معلومات جوهرية:**  
**تغيير ممثل الهيئة العامة للتأمين الإجتماعي**  
**في مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.**  
**واستقالة أحد أعضاء مجلس الإدارة**

Please take note that the Social Insurance Organisation ("SIO") has nominated Mr. Khalid Mohamed Najibi as SIO's representative on the Ahli United Bank B.S.C. ("AUB") Board of Directors (the "Board") to replace its current representative Mr. Rashed Ismaeel Khalil Al Meer, with effect from 31 March 2019, subject to the Central Bank of Bahrain approval.

نودّ الإفادة بأن الهيئة العامة للتأمينات الإجتماعية ("التأمينات") قد رشحت السيد/ خالد محمد نجيب كـممثل للتأمينات في مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("الأهلي المتحد") بدلاً من السيد/ راشد إسماعيل خليل المير، وذلك إعتباراً من 31 مارس 2019م، رهناً بموافقة مصرف البحرين المركزي.

Further, please take note that Mr. Adnan Abdulmohsen Hamad Al Dawood Al Marzouq has resigned from his position as a Member of the Board of Directors of AUB with effect from 31 March 2019.

كما يُرجى الإحاطة بأن السيد/ عدنان عبدالمحسن حمد الداود المرزوق قد إستقال من منصبه كعضو في مجلس إدارة الأهلي المتحد وذلك إعتباراً من 31 مارس 2019م.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول جزييل الشكر والامتنان.

  
For Ahli United Bank B.S.C.  
O. Box. 2424, Manama, Kingdom of Bahrain  
Ahli United Bank B.S.C.

عن/ البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

Copy to: Mr. Amr Moharb, Director of Disclosure Department, Capital Market Authority – Kuwait

نسخة إلى: السيد/ عمرو عبدالعزيز محارب – مدير إدارة الإفصاح المستمر – هيئة أسواق المال – دولة الكويت

## كتاب الإفصاح والشفافية

ملحق رقم (11)

### نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

	التاريخ
1 أبريل 2019م	
البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.	اسم الشركة المدرجة
<p><b>الإفصاح عن معلومات جوهرية: تغيير ممثل الهيئة العامة للتأمين الإجتماعي في مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب، واستقالة أحد أعضاء مجلس الإدارة</b></p> <p>نود الإفادة بأن الهيئة العامة للتأمينات الإجتماعية ("التأمينات") قد رشحت السيد/خالد محمد نجيبى كممثل للتأمينات في مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("الأهلي المتحد") بدلاً من السيد/راشد إسماعيل خليل المير، وذلك اعتباراً من 31 مارس 2019م، رهناً بموافقة مصرف البحرين المركزي.</p> <p>كما يُرجى الإحاطة بأن السيد/ عدنان عبدالمحسن حمد الداود المرزوق قد إستقال من منصبه كعضو في مجلس إدارة الأهلي المتحد وذلك اعتباراً من 31 مارس 2019م.</p>	المعلومات الجوهرية
لا توجد آثار جوهرية	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.



## Disclosure and Transparency

### Appendix No. (11)

#### Disclosure of Material Information Form

Date	1 April 2019
Name of the Listed Company	Ahli United Bank B.S.C.
Material Information	<p style="text-align: center;"><b><u>Disclosure of Material Information: Replacement of the Representative Director of Social Insurance Organisation on the Board of Directors of Ahli United Bank B.S.C., and resignation of a Board Member</u></b></p> <p>Please take note that the Social Insurance Organisation (“SIO”) has nominated Mr. Khalid Mohamed Najibi as SIO’s representative on the Ahli United Bank B.S.C. (“AUB”) Board of Directors (the “Board”) to replace its current representative Mr. Rashed Ismaeel Khalil Al Meer, with effect from 31 March 2019, subject to the Central Bank of Bahrain approval.</p> <p>Further, please take note that Mr. Adnan Abdulmohsen Hamad Al Dawood Al Marzouq has resigned from his position as a Member of the Board of Directors of AUB with effect from 31 March 2019.</p>
Significant Effect of the Material information on the financial position of the Company	No Material Effect

Significant effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies’ which are members of the same Group, the other companies’ disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.